
流水槽模具 水泥流水槽模具节能环保可开发票

产品名称 流水槽模具 水泥流水槽模具节能环保可开发票

公司名称 保定市玉达模具制造有限公司

价格 100.00/个

规格参数 质量体系:ISO9001
型号:型号齐全
产地:河北保定

公司地址 河北省保定市清苑区闫庄乡南闫庄村

联系电话  13503120801

产品详情

流水槽模具 水泥流水槽模具 排水槽模具 玉达

流水槽钢模具的形状与字母的U字很像的，一份耕耘一份收获，客户对我公司生产的流水槽模具，U型槽
模具非常认可，那就是对玉达模具制造有限公司的肯定。同时，也是对我们的激励与鞭策，玉达流水槽
钢模具将一如以优质的产品以及周到的服务让消费者买的放心用得满意。流水槽模具有连锁预制设计，
承插口设计可以更好的牢固预制件，高速公路水泥预制件采用钣金钢模具设计，不仅缩短工期，而且产
品表面光洁度好。U型流水槽钢模具一般用于马路两侧的排水设施，避免路面积水，引发交通事故，U型
流水槽模具的使用能够很大的程度保障每一段公路的顺利通行，大陆的地形有着千差万别，公路铁路的
建设要以安全为主。

 

流水槽模具采用3-4mm钢板焊接而成，模具为组合式结构，拆模简单。流水槽模具规格尺寸按图纸加工

，不限数量，快速生产，发货及时，确保质量，放心购买。流水槽模具是通过对模具内部的细致介绍以

及模具的使用来说明的，流水槽模具的使用离不开大型机械的辅佐，长度超过一米的流水槽模具，基本

上都会做在制作的时候加上吊装环，我公司严格按照流水槽规格生产制造，为国家，为我们自己创造出

更美丽的明天。

 

 



The shape of the flume steel mould is very similar to the letter U. A piece of hard work and a piece of harvest.
Customers recognize the flume mould and the U-shaped slot mould produced by our company very much. That is
the affirmation of Yuda Mould Manufacturing Co., Ltd. At the same time, it is also our incentive and spur, Yuda
flume steel mold will be as good as quality products and thoughtful service to consumers to buy at ease with
satisfaction. The flume mould has chain prefabrication design. The socket design can make the prefabricated parts
more solid. The cement prefabricated parts of Expressway adopt sheet metal die design, which not only shortens the
construction period, but also has a good surface finish. U-shaped flume steel mold is generally used for drainage
facilities on both sides of the road to avoid road water accumulation and traffic accidents. The use of U-shaped flume
mold can greatly ensure the smooth passage of each section of the road. The terrain of the mainland varies greatly. The
construction of highways and railways should focus on safety.

The flume die is welded by 3-4mm steel plate. The die is a combined structure and easy to disassemble. The sizes and
specifications of the flume die are processed according to the drawings, unlimited quantity, rapid production, timely
delivery, quality assurance and assured purchase. The flume mould is explained by the detailed introduction of the
inside of the mould and the use of the mould. The use of the flume mould can not be separated from the assistance of
large-scale machinery. The flume mould with a length of more than one meter is basically made with hoisting rings.
Our company manufactures the flume mould strictly according to the specifications of the flume, creating a more
beautiful tomorrow for our country and ourselves.
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